

CANS SEALING MACHINE

封罐机

用途

对马口铁管的封罐

特点

简易操作

Applications

For sealing of cans after filling process complete

Characteristics

Easily operation

技术参数 Technical Parameter

生产能力 Capacity	28-42cans/min
适用罐径 Cans Diameter	Φ52.3~105mm
适用罐高 Cans Height	39~133mm
功率 Power	1.5KW
重量 Weight	1355KG
外形尺寸 Dimension	1200x1460x1900mm



AUTOMATIC GLASS BOTTLE CAPPING MACHINE

三(四)旋盖玻璃瓶全自动旋盖机

用途

用于玻璃瓶的三(四)旋盖, PT盖, 塑料螺纹盖的旋紧。

特点

采用世界知名品牌电器控制元件, 性能稳定可靠, 安全耐用。
采用全不锈钢材质, 外形美观, 便于清洁, 符合食品卫生要求。

Applications

For the capping of glass bottles, PT cap, plastic cap.

Characteristics

International branded Electrical and pneumatic components, superior and reliable performance, excellent quality.
Material is made of stainless steel, fine appearance, accords with international sanitation standard.



技术参数 Technical Parameter

旋盖速度Capacity	25-40BPH	旋盖直径 Cap diameter	Φ25-Φ50mm Φ50-Φ85mm
功率Power	≤300W	适用瓶子尺寸 Size of bottles	瓶高: 50-280mm 瓶身直径: Φ30-Φ110mm
电源Power	AC220V,50/60HZ	重量 Weight	250KG
气源Air source	0.3m³/min 0.7mpa	外形尺寸 Dimension(mm)	1800x700x1600mm

TUNNEL STERILIZER AND COOLER

隧道喷淋杀菌冷却机



用途

适用于灌装后马口铁罐, 玻璃瓶, PET瓶等物料的杀菌及冷却。

优点

封口后的罐或瓶经输送带的传送, 进入隧道式杀菌冷却机的内部, 以水作为热交换媒介, 杀菌用的水经由管式加热器后, 再由喷嘴平均喷洒至瓶装或罐装表面, 使产品本身温度提升至所定之杀菌温度之后经过冷却区, 利用水喷洒产品将产品温度调节至室温。所有的水都可以流回底部之水槽, 再做循环使用。

Applications

Used for the sterilizing of cans, glass bottles and PET bottles after filling process.

Characteristics

The cans and bottles are conveyed to the tunnel sterilizer, water is used as the heat exchange medium. The sterilizing water is heated through a tube type heater and is evenly sprayed on the bottle surface to increase the product temperature to the sterilizing level. After sterilization, the product shall be moved to the cooling area, through spraying cold water, the product temperature is lowered down to the room temperature. After all, the used water will flow back to the bottom collection tank.

技术参数 Technical Parameter

生产能力Capacity	100-400can/min
杀菌温度 Sterilizing temp.	90-95℃
工作区 Working zone	预热段, 杀菌段, 预冷段, 冷却段 pre-heating zone, sterilizing zone, pre-cooling zone, cooling zone.
蒸汽压力 steam pressure	0.4MPA
外形尺寸 Dimension	按生产能力而定 Depending on the required capacity.